
 
 
Zápis z výborové  schůze  základní  organizace,  konané  dne  30.7.2017  
 
Přítomni:  Členové výboru:              Jaroslava Bláhová, Marie Bystroňová,   
                                                             Miloslav Bitner, Ladislav Sihelský, Jan Svoboda 
                   Revizní komise:              Josefa Marchlíková, Michaela Kosová 
 
 1/  p. předsedkyně provedla kontrolu plnění úkolů z minulé schůze. Úkoly splněny, 
      p. Svoboda informoval o dokončovacích pracích na hlavní vodovodní šachtici. 
 
2/  Výbor souhlasí, aby byla vyplacena odměna na dohodu o provedení práce p. Svobodovi 
     ve výši kč 3.200.--  za práce na hlavní vodovodní šachtici u Šimaly. 
 
3/  p. Kurková nechala odstranit plevel ze svého pozemku, který je na prodej.  
 
4/  p.Svoboda informoval přítomné, že byla vykopána spojka mezi kanály v délce 
     11 m, aby odtékala voda, která se ve vodovodní šachtici stále držela. Ještě bude zakoupen 
     poklop a upravena hlavní cesta štěrkem.  
     p.Kovalčíková nyní zaplatí dlužnou částku za brigádu, kterou podmínila dokončením 
     výše jmenované práce. /zasahuje do jejího pozemku/. 
 
5/  Bude vyvěšeno upozornění všem majitelům bazénů, že nesmí vypouštět bazén na sousední 
     pozemky. Je nutno vést hadicí až za plot. /z důvodů chemie ve vodě/ 
 
6/  Odběratelé el., energie budou upozorněni, že jističe v chatkách před hodinami,  
     dle projektové dokumentace jsou světlo  6 A, zásuvky 10 A a v kapličkách  je 16 A.  
 
7/  p. Svoboda zakoupil svářečku plastů – výbor schvaluje proplaceni. 
 
8/  p. předsedkyně upozorňuje, že je nutno odstranit gumové pásy z cesty kolem kolonie. 
     Úkol: p. Svoboda upozorní p. Kubiczka, aby pásy odstranil. 
 
9/  Do revizní komise bude kooptována p.Mydlářová  Renata. 
 
10/ Dopis z minulého výboru p. Gabriščovi a p.Antošové bude zaslán doporučeně poštou. 
     p. Bláhová 
 
11/  Dále p. Blkáhová informuje, že ČEZ zaslal novou fakturu za el. energii / za dobu výměny 
      jističe/. 
 
12/  Rozhodnutím Kraj. úřadu Moravskoslezského kraje je ukončeno řízení ohledně  
       přístupové cesty. Komunikace na pozemcích lesa nejsou veřejně přístupné komunikace.  
 
13/  P.Svoboda informoval, že p. Slavík, který si staví velký bazén, poškodil plot. Bude  
       vyzván p. Svobodou, aby jej opravil ve své režii. 
14/  p.předsedkyně informovala přítomné o výstavách a exkursích, které se konají pro 
      členy zahrádkářského svazu- 
  Zapsala: Marie Bystroňová 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


